

# The Modart Times

SPECIAL EDITION / BERLIN OCTOBER - NOVEMBER 2009

## 20 Years Later: Dream Regime Marches Towards Berlin

Men are not all created equal, but all have dreams. Following guerilla invasions in Texas, Nevada and the Lowlands, the Dream Regime has announced its plans to construct checkpoint Dreamyourtopia, in Berlin, to protect the border between reality and dreams.

„Created to protect your right to access and evolve your own dreams, the frontier is not unlike those that protect the boundaries of most nation states or mental countries. It is not exactly like them either though.

The following message was issued to warn Berliners of the pending visit: The Department of Dreamland Security will ensure a safe and smooth passage into your own Dreamworld. We are here to protect your dreams and make sure that you dream the right dream - the one most suitable for your needs and pleasures.

Those wishing to receive passports to their dreams may begin the application process by visiting [www.dreamyourtopia.com](http://www.dreamyourtopia.com) and downloading application form WXRZYQ SFG 23587-492 C for submission.

Alternatively you can also fill it out directly at the interrogation site in Berlin in November."

A group of Berlin based artists and activists have already spoken out against the dream regime and stated that they will not accept totalitarian dream control and plan to stage a colorful protest. They claim that at midnight on November 8th, they will destroy

the entire checkpoint after vandalizing it beyond recognition.

Berlin, Nov. 7 - 8, 12-02h  
Stattbad Wedding  
Gerichtstrasse 65  
(Nov. 8, 23h: special interactive performance)

A New Reality is only a Dream Away! - Dadara

## 20 Jahre später: Traum Regime marschiert in Richtung Berlin

Errichtet, um Ihre Zugangsrechte zu schützen und Ihre eigenen Träume zu entfalten, ist die Grenze nicht unähnlich der Grenzen, die die meisten Nationalstaaten oder geistigen Länder schützen. Die folgende Meldung wurde erlassen, um die Berliner vor dem bevorstehenden Besuch zu warnen:

„Das Department of Dreamland Security wird einen sicheren und reibungslosen Übergang in die eigene Traumwelt sicherstellen. Wir sind hier, um Ihre Träume zu schützen und sicher-

zustellen, dass Sie den richtigen Traum träumen - den einen Traum, der am besten zu Ihren Bedürfnissen und Wünschen passt. Personen, die sich einen Pass zu ihren Träumen wünschen, können das Antragsverfahren mit dem Besuch bei [www.dreamyourtopia.com](http://www.dreamyourtopia.com) und dem Download des Antragsformulars WXRZYQ SFG 23587-492 C einreichen. Alternativ können die Anträge direkt im November am Vernehmungsort in Berlin ausgefüllt werden."

Eine Gruppe von Berliner Künstlern und Aktivisten haben



sich bereits gegen das Traum Regime ausgesprochen und erklärt, dass sie keine totalitäre Traumkontrolle akzeptieren werden und einen farbenfrohen Protest planen. Ihr Ziel ist es, am 8. November um Mitternacht den Checkpoint zu verwüsten und anschließend bis zur Unkenlichkeit zu zerstören.

Berlin, 7 - 8 Nov., 12-02h  
Stattbad Wedding  
Gerichtstrasse 65  
(8 Nov., 23h: spezielle interaktive Performance)

Eine neue Realität ist nur einen Traum entfernt! - Dadara

**- DO NOT CROSS - REALITY LINE -**